
Wołomin, dnia 30 maja 2005 r. 
 
 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 22/2005 
posiedzenia Zarządu Powiatu Wołomińskiego 

w dniu 30 maja 2005 r. 
 
 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu Wołomińskiego uczestniczyli:  
- jego członkowie: Grzegorz Dudzik, Elżbieta Główka, Stanisław Matak, Jan Wilczyński 

oraz  
- zaproszeni na posiedzenie: Sekretarz Powiatu - Elżbieta Domańska, Skarbnik Powiatu – 

Jadwiga Tomasiewicz, Jan Krzysztof Białek, Andrzej Prokopowicz, Marian Sulich i 
Krzysztof Świadek (lista obecności w załączeniu). 

 
Porządek posiedzenia: 
1. przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu Powiatu z 18 maja 2005 r., 
2. omówienie propozycji utworzenia na terenie Gminy Tłuszcz filii wydziałów Starostwa, 
3. rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie SZP ZOZ, 
4. sprawa powołania warsztatów terapii zajęciowej,  
5. zagadnienia dot. edukacji,  
6. sprawy finansowe,  
7. rozpatrzenie wniosków o odszkodowania z tytułu szkody komunikacyjnej, 
8. propozycja porządku sesji Rady Powiatu, 
9. sprawy różne. 
 
ad. 1 

Odczytano i przyjęto bez uwag protokół posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 21/2005 z 
dnia 18 maja 2005 r.  
 
ad. 2 
 Starosta rozpoczął posiedzenie oddając głos Panu Janowi Krzysztofowi Białkowi - 
Burmistrzowi Tłuszcza, który zwrócił się do Zarządu z wnioskiem o utworzenie w Gminie 
Tłuszcz filii Wydziałów Starostwa: budownictwa, geodezji i komunikacji. Burmistrz zdaje 
sobie sprawę, że utworzenia Wydziału Geodezji, z uwagi na konieczność spełnienia 
wymogów ustawowych, może okazać się niewykonalne, natomiast na podstawie analizy (na 
przykładzie gmin Łochów i Nieporęt) kosztów utworzenia filii Wydziału Komunikacji - 
stwierdzono, że Gmina jest w stanie ponieść odpowiednie koszty.  

Starosta przypomniał, że zorganizowanie obecnych struktur trwało kilka lat i 
poniesiono z tego tytułu duże nakłady finansowe, zdaniem Starosty przy zachowaniu 
obowiązujących standardów w chwili obecnej może być rozważone utworzenie na terenie 
Gminy wyłącznie filii Wydziału Budownictwa, należy mieć jednak świadomość, że i tak 
mieszkaniec gminy musi przyjechać do Wydziału Geodezji i do Ksiąg Wieczystych. 

Burmistrz zapewnił Zarząd, że Gmina Tłuszcz dysponuje wolnymi lokalami z 
przeznaczeniem na filie wydziałów, zdaje sobie sprawę z wysokości kosztów płac i 
utrzymania, uważa, że zatrudnienie 2-3 pracowników w filii Wydziału Komunikacji 
zabezpieczy potrzeby Gminy. Starosta jest zdania, że dla zapewnienia płynności pracy 
konieczna jest zatrudnienie 5 pracowników. 
 
 W wyniku powyższej dyskusji członkowie Zarządu zdecydowali, iż na jednym z 
kolejnych posiedzeń odwiedzą Gminę Tłuszcz oceniając na miejscu możliwość realizacji 
nowych rozwiązań w zakresie zadań powiatowych.  
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ad. 3 
 Zarząd przyjął jednomyślnie przedłożone przez Wicestarostę (jako wnioskodawcę) 
projekty uchwał w sprawie: 
- wyrażenia zgody na przyjęcie darowizn dla potrzeb SZP ZOZ w Wołominie, 
- wyrażenia zgody na zbycie przez SZP ZOZ w Wołominie w drodze przetargu sprzętu 

medycznego i środków trwałych, 
- wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez SZP ZOZ w Wołominie dla schroniska 

Don Orione w Czarnej sprzętu medycznego i Środków trwałych, 
- w sprawie wyrażenia zgody na zakup systemu kontroli jakości w mammografie oraz 

karetki sanitarnej do przewozu pacjentów na potrzeby SZP ZOZ w Wołominie. 
Wicestarosta przedstawił bardzo złą sytuację kadrową Szpitala wynikającą z braku lekarzy. 
Omówił też problem dot. stacji dializ, która ma problem z wykonywaniem kontraktu 
ponieważ powstały w okolicy dwie nowe stacje. 
 
ad. 4 

Wicestarosta poinformował, że w Powiecie Wołomińskim powstała grupa 
zainteresowanych powołaniem warsztatów terapii zajęciowej. Zarząd rozważał możliwe 
lokalizacje. Aby PFRON dofinansowywał warsztaty terapii zajęciowej lokal należy 
wydzierżawić dla ich potrzeb na 10 lat. PFRON przeznacza na remont budynku do 70 % 
kosztów remontu. Argumenty Wicestarosty zyskały uznanie członków Zarządu, który 
zobowiązał Wicestarostę do przygotowania projektu uchwały w tej sprawie na jednej z 
najbliższych sesji. 
 
ad. 5 

Zarząd omówił i zaakceptował arkusze organizacyjne szkół oraz upoważnił 
Wicestarostę do ich zatwierdzenia i podpisania. 

 
Dyrektor Zespołu Szkół w Zielonce poinformował Zarząd o zamiarze przejścia na 

emeryturę, zachodzi zatem konieczność rozpoczęcia procedury konkursowej na powołanie 
nowego dyrektora. Zarząd zobowiązał Wicestarostę do przygotowania stosownej uchwały. 
 
 Zarząd udzielił dyrektorom szkół Powiatu upoważnienia do podpisywania z rodzicami 
i opiekunami prawnymi ucznia umów przekazywania stypendiów w roku szkolnym 
2004/2005 w ramach Działania 2.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy 
stypendialne Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego pt. „Pomoc materialna uczniom 
w uzyskaniu świadectwa dojrzałości”. 
 
ad. 6 
 Zarząd przyjął przedłożone przez Skarbnik Powiatu projekty uchwał w sprawie: 
- trybu, terminów i zakresu sprawozdawczości obiegu dokumentów dot. realizacji działania 

2.2 ZPORR, 
- postępowania o udzieleniu zamówienia publicznego i jego jednostek organizacyjnych na 

bankową obsługę Powiatu Wołomińskiego, 
- przeniesień w budżecie Powiatu na rok 2005 w części dot. zadań własnych na kwotę 

29.378 zł, 
- zwiększenia budżetu Powiatu na rok 2005 w części dot. zadań zleconych o kwotę 42.433 

zł, 
- przeniesień w budżecie Powiatu na rok 2005 w części dot. zadań zleconych na kwotę 

1.833 zł. 
 
ad. 7 

Zarząd rozparzył pozytywnie wnioski Zarządu Dróg Powiatowych o niewypłacanie 
odszkodowania z tytułu szkody komunikacyjnej Panom: 
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- Mariuszowi Kowalewskiemu z Kobyłki, 
- Markowi Szemczykowi z Nieporętu, 
- Janowi Stańczakowi z Zielonki.  
 
ad. 8 

Zarząd zwróci się z prośbą do Przewodniczącego Rady Powiatu o ustalenie terminu 
sesji Rady na dzień 28.06.2005 r. oraz umieszczenie w porządku obrad uchwał lub punktów 
n.t.: 
- wyrażenia zgody na zakup gruntu dla poszerzenia pasa drogowego na skrzyżowaniu dróg 

w Radzyminie (ul. Wyszyńskiego i POW - poprawa bezpieczeństwa), 
- restrukturyzacji SZP ZOZ, 
- wyrażenia zgody na zakup ziemi od sióstr Franciszkanek w Ostrówku pod budowę 

budynku dla potrzeb szkoły specjalnej, 
- zmiany uchwały określającej wysokość stawek na dzierżawę gruntów powiatowych, 

wynajmu pomieszczeń w szczególności dla potrzeb oświaty. 
 
ad. 9 

Ustalono, iż należy uzupełnić plan kontroli audytora o zagadnienie dot. realizacji 
wypłaty przez dyrektorów szkół stypendiów unijnych. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała:  

  ................................   
                 E. Domańska

 
 
Zatwierdzono: 

 
Konrad Rytel  ............................ 

 
Grzegorz Dudzik ............................ 
 

Elżbieta Główka  ............................ 
 

Stanisław Matak  ............................ 
 

Jan Wilczyński  ............................ 
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